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Rigtig mange borgere har sikkert som mig netop modtaget besked om, at de skal udskifte 

deres rejsekort. Vejledningen for det er ikke særlig god, og man kan også undre sig over, at 

Rejsekortet ikke benytter samme metode som banker og kreditfirmaer og automatisk 

fremsender kunden et nyt kort.   

I stedet beder man alle manuelt bestille et nyt kort og oven i købet betale for det. Der er 

ydermere den ulempe, at i perioden fra man har bestilt et erstatningskort, til man modtager 

det nye rejsekort, kan man ikke købe et pendlerkort til sit rejsekort. Det fremgår ingen steder. 

Informationen og kundeservicen trænger i den grad til et serviceløft.  

Det har jeg gjort Rejsekortet opmærksom på. 

 


